
 

Hej kära dansare, 

Vi har såhär i den sena timman fått veta av kommunen att skor med klack inte får användas i hallen vi ska 

vara.  

Och nu när detta besked nådde oss så sent så har vi tyvärr inte möjlighet att byta lokal eller köpa in annat 

golv detta år. 

Så vi ber så mycket om ursäkt för detta men hoppas på er förståelse och att det inte ställer till allt för mycket 

besvär.  

Har ni några frågor så kontakta oss gärna! 

 

Med vänliga hälsningar  

Tävlingsledningen genom  

Anna Isvén  

 


